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     Protokół nr 35/2022 

z posiedzenia Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miejskiej w Tarnowie,                         

które odbyło się w dniu 16 lutego 2022 r. w godzinach od 11.00 do 13.26 w trybie zdalnym 

(na zoom) – w formie wideokonferencji.  

W posiedzeniu udział wzięli wszyscy członkowie Komisji: Piotr Górnikiewicz, Krzysztof 

Janas, Stanisław Klimek, Sebastian Stepek, Marian Wardzała i Tomasz Żmuda – lista zał. nr1.  

Ponadto w spotkaniu uczestniczyli:  

1. Pani Bogumiła Porębska – Zastępca Prezydenta Miasta Tarnowa,  

2. Pan Marek Baran – Dyrektor Wydziału Sportu,  

3. Pan Arkadiusz Marszałek – Dyrektor Tarnowskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji, 

4. Pan Marcin Pałach – Dyrektor Tarnowskiego Centrum Informacji, 

5. Pani Elżbieta Starzyk – Dyrektor Wydziału Podatków i Windykacji, 

6. Pan Adam Gurgul – Zastępca Dyrektora ds. inwestycji i remontów, 

7. Pan Leszek Kokoszka – Stowarzyszenie Sportowe Sokół Tarnów, 

8. Pan Andrzej Witek – Stowarzyszenie Klub Turystyki Rowerowej Sokół Tarnów, 

9. Pan Jerzy Wróbel -   Polskie Towarzystwo Gimnastyczne Sokół-Świat Pracy.   

  

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz otworzył posiedzenie Komisji i przywitał wszystkich 

obecnych. Następnie przedstawił porządek posiedzenia, uwag nie wniesiono – porządek 

został jednogłośnie przez Komisję przyjęty (zał. nr2).  

 

Porządek posiedzenia: 

1. Omówienie planów rekreacji i turystyki w Tarnowie na rok 2022. 

2. Turystyka rowerowa w Tarnowie – kierunki rozwoju. 

            Ścieżki rowerowe – rozwój infrastruktury w 2022 rok. 

3. Informacja w zakresie realizacji Uchwał Rady Miejskiej podjętych w 2021 r.  

w zakresie sportu i  kultury fizycznej. 

4. Obiekty Sportowe - wpływy do budżetu z tytułu podatków, obowiązujące stawki  

i zwolnienia w roku 2021. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

 

 

Ad. 1. Omówienie planów rekreacji i turystyki w Tarnowie na rok 2022. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Górnikiewicz poprosił o wypowiedź Dyrektora Tarnowskiego 

Centrum Informacji na temat planów rekreacji i turystyki w Tarnowie w 2022 r. Na początku 

Dyrektor Marcin Pałach odniósł się do sytuacji, w jakiej w poprzednim roku z powodu  

Covid-19 znalazła się branża turystyczna.   

 

1Lista obecności członków komisji 
2 Porządek posiedzenia 
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Podzielił się też informacją, że po raz kolejny został wyróżniony, jego nazwisko widnieje 

wśród 100 najważniejszych osób polskiej turystyki „Wasza Turystyka – Biznesowy Magazyn 

dla Branży Turystycznej”.  Przyznał, iż jest to dla niego miłe zaskoczenie, prestiż, uznanie – 

to poniekąd promocja dla miasta Tarnowa. 

Następnie przedstawił informacje i omówił zagadnienia: 

- z badań Małopolskiej Organizacji Turystycznej przeprowadzonych na zlecenie Urzędu 

Marszałkowskiego w zakresie ruchu turystycznego w 2021 r. w Małopolsce wynika, że 

miasto Tarnów odwiedziło 314 tys. turystów i zajęło 5 miejsce w tym rankingu; 

- Tarnowska Organizacja Turystyczna jako lider została laureatem plebiscytu „Fundusze 

Europejskie są w Małopolsce” za projekt „Wzrost atrakcyjności turystycznej i rekreacyjnej 

Subregionu Tarnowskiego” realizowany w partnerstwie z gminą: Borzęcin, Ciężkowice, 

Czchów, Gromnik, Iwkowa, Pleśna, Ryglice, Szczurowa, Tuchów oraz Zakliczyn; 

- Tarnowskie Centrum Informacji kompleksowo obsługuje turystów w kilku językach, 

opracowuje i organizuje wycieczki, dysponuje materiałami promocyjnymi i wydawnictwami 

(m.in. publikacja o Cmentarzu Żydowskim), promuje miasto w sieci i w mediach 

społecznościowych, prowadzi aktualny kalendarz imprez; 

- został utrzymany certyfikat „Miejsce Przyjazne Rowerzystom”; 

- w 2022 r. zaplanowano remont elewacji i holu kamienicy Rynek 7, w której znajduje się 

siedziba Tarnowskiego Centrum Informacji; 

- wspólnie z Tarnowską Organizacją Turystyczną zorganizowano akcje promocyjne: 

organizacja imprez studyjnych dla biur podróży i dziennikarzy (m.in. wyjazd w ramach 

małopolskiego szlaku kulinarnego lub wyjazd zabytkowym autobusem z 1968 r.), spacerki po 

Tarnowie i dzielnicy (we współpracy z Radą Osiedla Nr 4 „Grabówka”), spacery po regionie  

i wycieczki autokarowe. Łącznie w 2021 r. w wycieczkach wzięło udział ponad 2,5 tys. osób;  

- prowadzono akcję „Na ratunek pszczołom”. W regionie powstały kieszonkowe ogrody 

miododajne, w Tarnowie dzieci i młodzież uczestniczyła w edukujących wycieczkach  

a w tarnowskiej dzielnicy Mościce na ul. Głogowej posadzono 5 głogów;  

- wyraźny rozwój turystyki EnoVelo (łączenie wycieczek rowerowych ze zwiedzaniem 

małopolskich winnic); 

- kontynuacja współpracy z krajowymi biurami podróży (w ramach współpracy zostały 

dostarczone zdjęcia z krótką informacją o Tarnowie, wydano 100 tys. ulotek reklamujących 

Tarnów);  

- wraz z Małopolskim Stowarzyszeniem Winiarzy zorganizowano w dniu 14 listopada 2021 r. 

orszak Świętego Marcina. Koło ratusza odbył się niewielki kiermasz. Mieszkańcy mogli  

kupić i pokosztować wina i serów; 

- w ramach współpracy z Radą Osiedla Nr 4 „Grabówka” kontynuowano cykl „Spacerki po 

Grabówce”, włączono się do akcji  „Historyczny spacer po Tarnowie” – był to spacer po 

Mościcach; 

- współpracowano z PWSZ w Tarnowie i Uniwersytetem Rzeszowskim w ramach prezentacji 

turystycznej; 

-  podnosząc swoje kwalifikacje pracownicy Tarnowskiego Centrum Informacji uczestniczyli 

w dwóch szkoleniach online; 

- Tarnowskie Centrum Informacji wspólnie z Wydziałem Komunikacji Społecznej Urzędu 

Miasta Tarnowa prowadziło kampanię promocyjną Tarnowa. Na ten cel uzyskano dodatkowe 
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środki z budżetu GMT. Kampania obejmowała kampanię w telewizji (powstał 30 sekundowy 

filmik promujący Tarnów, a w ciągu tygodnia na antenie 27 stacji z grupy TVN 

wyemitowano go 1240 razy), kampanię radiową (wyemitowano: 96 spotów w radiu Złote 

Przeboje, 60 spotów w RMF MAXXX) i kampanię w internecie (na którą przeznaczono  

40 tys. zł); 

- w ciągu poprzedniego roku kampanię promocyjną miasta Tarnowa prowadzili również: 

Polska Organizacja Turystyczna, Małopolska Organizacja Turystyczna, Małopolski System 

Informacji Turystycznej. Prowadzono również Kampanię Reklamową w Google i reklamę 

Tarnowa poprzez kartkę pocztową świąteczną przekazaną mieszkańcom; 

-  w związku z tym, że 2022 rok został ustanowiony Rokiem Jana Szczepanika – Tarnowskie 

Centrum Informacji będzie brało czynny udział we wszystkich wydarzeniach towarzyszących 

tym obchodom; 

-  zamierza się podejmować działania w ramach funduszy norweskich; 

- odbywać się będą konsultacje związane z turystyką w ramach projektu "Strategii Rozwoju 

Miasta - Tarnów 2030"; 

-  we współpracy z Radą Osiedla Nr 1 „Starówka” planuje się wykonanie oznakowania 

turystycznego; 

-  prowadzona będzie kontynuacja działań promocyjnych i uzupełnienie oznakowania 

turystycznego; 

- wspólny z Małopolską Organizacją Turystyczną udział w międzynarodowych targach 

turystycznych w Tel Awiwie. 

Po zreferowaniu tematu Dyrektor Marcin Pałach oznajmił, że  Tarnowskie Centrum 

Informacji odczuwa potrzebę uczestniczenia w zorganizowania dużych imprez z 

wykorzystaniem Hali Jaskółka Tarnów i Sali Koncertowej Zespołu Szkół Muzycznych 

(→wszystko zależy od sytuacji epidemiologicznej w kraju). Następnie Przewodniczący Piotr 

Górnikiewicz zapytał o wysokość budżetu w 2022 r. – chciał wiedzieć, czy jest on za mały  

w stosunku do potrzeb, czy jest mniejszy do roku poprzedniego. Dyrektor powiedział, że 

budżet Tarnowskiego Centrum Informacji jest skromny. Z budżetu, który wynosi około 1 mln 

zł przewidziano 150 tys. zł na remont. Do tego budżetu trzeba doliczyć 150 tys. zł z funduszy 

norweskich.  

Radny Tomasz Żmuda w swojej opinii poparł promocję miasta Tarnowa prowadzoną  

w telewizji pod koniec roku kalendarzowego. Zaproponował, aby spróbować podjąć działania 

reklamy miasta w innych stacjach telewizyjnych np. Polsat i TVP, sugerował też zwiększyć 

działania promocyjne w mediach społecznościowych. Radny poddał pomysł prowadzenia 

kampanii, której celem byłoby zwiększenie świadomości mieszkańców Tarnowa pod hasłem 

„mówimy dobrze o naszym mieście”. Kończąc wypowiedź oznajmił, że bardzo dobrym 

narzędziem promocji miasta jest sport, a w związku z tym – będą – planowane III Igrzyska 

Europejskie - Kraków Małopolska 2023  i mistrzostwach Europy Siatkarzy U-22. 

Radny Stanisław Klimek zapytał – jak pandemia wpłynęła na wynajem pokoi i jakie było  

w tym czasie ich obłożenie. Radny zapytał też o cennik. Dyrektor Marcin Pałach 

odpowiedział, że poprzedni rok pod względem wynajmu był rekordowy. Cena pokoju  

z łazienką: 1 osobowego wynosi 119,00 zł/dobę, 2 osobowego – 149,00 zł,  

3 osobowego - 179,00 zł.   
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Kolejną osobą, która głos zabrała w tym punkcie był radny Krzysztof Janas. Podkreślił, że 

znaczącą rolę w promocji miasta Tarnowa odgrywają zawody piłki ręcznej mężczyzn i piłki 

siatkowej kobiet, które transmitowane są w TVP Sport.  Radny zapytał  Dyrektora Marcina 

Pałacha, czy w związku z tym, że w drużynach grają zagraniczni zawodnicy ma  to wpływ na 

promocję Tarnowa poza granicami kraju, czy zauważa się widoczne zainteresowanie  

i korelację? Radny prosił o zastanowienie się nad promocją miasta w związku z planowanymi 

w przyszłym roku Mistrzostwami Świata w Piłce Ręcznej Mężczyzn 2023, gdzie jednym  

z gospodarzy będzie miasto Kraków. Pan Dyrektor udzielił odpowiedzi dotyczącej promocji 

turystycznej, a ponieważ pytanie dotyczyło również ogólnej promocji czyli pola działania 

Wydziału Komunikacji Społecznej – Pan Dyrektor  poinformował, że po konsultacji  

z Wydziałem udzieli odpowiedzi.  

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz podsumowując ten temat stwierdził, że sam zachęca 

sportowców piłki ręcznej do promocji wizerunkowej Tarnowa. Następnie poprosił Dyrektora 

Marcina Pałacha o informację dotyczącą pracy przewodników turystycznych, bazy 

gastronomicznej i hotelowej. Pan Dyrektor odpowiedział, że większość przewodników to 

nauczyciele posiadający uprawnienia do oprowadzania wycieczek. Jest ich jednak coraz 

mniej, a w niedalekiej przyszłości będzie na pewno problem z przewodnikami językowymi. 

To praca niezbyt opłacalna finansowo i w większości wycieczki nie korzystają z lokalnych 

przewodników, ponieważ przyjeżdżają ze swoimi pilotami. Następnie odniósł się  

do zapytania o bazę hotelową i powiedział, że w tym zakresie sytuacja jest dobra, brakuje 

tylko hotelu sieciowego i bazy o wyższym standardzie (potrzebny jest obiekt z basenem  

i SPA). Jeśli chodzi o opinię w kwestii bazy gastronomicznej przekazał, że jest coraz lepsza  

i na dobrym poziomie. Na zapytanie  –  kiedy powstanie winnica miejska, Dyrektor 

odpowiedział, że ogłoszony przez Urząd Miasta przetarg na dzierżawę 7 hektarowego terenu 

pod winnicę wygrało Małopolskie Stowarzyszenie Winiarzy. Z umowy wynika, że do końca 

tego roku działacze stowarzyszenia muszą nasadzić krzewy winorośli. Na ten moment teren 

został wykarczowany i przygotowany do nasadzania. Założenie winnicy potrwa 2 lata  

i szacuje się, że pierwszych win z Tarnowa można się spodziewać w 2025 r. 

Na koniec Pan Dyrektor – zapytany, czy jest szansa o zagospodarowanie ruin Zamku na 

Górze św. Marcina odpowiedział, że Tarnowskie Centrum Informacji nie ma wiedzy 

dotyczącej spraw własnościowych terenu i samych ruin i w związku z tym trudno mu się na 

ten temat wypowiadać.  

Na tym temat zakończono. 

 

Ad. 2. Turystyka rowerowa w Tarnowie – kierunki rozwoju.  Ścieżki rowerowe – rozwój 

infrastruktury w 2022 rok. 

 

Jako pierwszy w temacie rozwoju turystyki rowerowej i infrastruktury rowerowej wystąpił 

Adam Gurgul Zastępca Dyrektora ds. inwestycji i remontów. Dyrektor przekazał kilka 

podstawowych danych i wskaźników związanych ze stanem ścieżek rowerowych  na koniec 

2021 r. wchodzących w skład infrastruktury miasta Tarnowa (dystans ścieżek rowerowych 

obecnie wynosi 77 km 88 m). Poinformował, że opracowano koncepcje budowy ścieżek 
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rowerowych z uwzględnieniem połączenia z istniejącymi ścieżkami. Przyjęto też, żeby 

obecne ścieżki i stacje rowerowe uwzględniały główne miejsca infrastruktury publicznej (np. 

szkoły) i były brane pod uwagę przy realizacji inwestycji drogowych (obecnie każda 

inwestycja drogowa uwzględnia ścieżki rowerowe).    

Następnie zapoznał Komisję z planami budowy dróg wraz z budową ścieżek rowerowych:  

- odcinków dróg do realizacji, które mają przygotowaną dokumentację projektową o łącznej 

długości ścieżek około 4650 m (w ramach inwestycji: Szkotnik - Sikorskiego (500m), Czarna 

Droga - Mokra (700m), Braci Saków - Okrężna (650 m), Lwowska (1200 m), Dworcowa (300 

m), Krzyska - Kalinowa); 

- budową ścieżek rowerowych w ramach rozbudowy dróg, dla których jest opracowywana 

dokumentacja projektowa celem realizacji w kolejnych latach o łącznej długości 2700 m  

(w ramach inwestycji: Lwowska etap III, Niedomicka - Mroźna, przy ul. Piaskowej, wzdłuż 

ulicy Dworcowej, Ablewicza, skrzyżowanie Krakowska – Narutowicza - Bandrowskiego, 

Błonie - Jana Pawła II); 

- inwestycji, dla których przygotowywane jest postępowanie przetargowe w 2022 r. (odcinek 

drogi: Słoneczna - Nadbrzeżna Górna, od Hali Sportowej TOSiR przy ul. Gumniska - Aleja 

Tarnowskich,  Klikowska - Szujskiego, Szujskiego - okolice Domu Strażaka, Spokojna - 

Szklana). 

Na koniec Dyrektor Adam Gurgul poinformował o planach wykonania remontu istniejących 

ścieżek rowerowych w ciągu ulicy Jana Pawła II, 16 Pułku Piechoty i Nowodąbrowskiej.  

Po wysłuchaniu Pana Dyrektora głos zabrał Andrzej Witek reprezentujący Stowarzyszenie 

Klub Turystyki Rowerowej Sokół Tarnów. Na wstępie poprosił Pana Dyrektora  

o udostępnienie koncepcji sieci dróg rowerowych (w pdf). Dyrektor powiedział, że za 

pośrednictwem Kancelarii Rady Miejskiej, po posiedzeniu zostanie do wszystkich zebranych 

mailowo przesłana koncepcja sieci dróg rowerowych. Pan Andrzej Witek zapytał o dojazd  

od strony Tarnowa do trasy rowerowej Velo Dunajec (→ w tym miejscu uzyskał szczegółową 

odpowiedź) i czy jest możliwość dobudowania nad autostradą A4 na wiadukcie na rzece 

Dunajec kładki dla rowerzystów i pieszych celem skomunikowania miasta ze ścieżką  

Velo Dunajec. Dyrektor odpowiedział, że jest to zadanie po stronie GDDKiA, ale po 

wewnętrznych analizach prowadzonych w ZDiK nie ma raczej takich możliwości – są one 

ograniczone praktycznie do zera. 

Pan Andrzej Witek zapytał, czy jest możliwość wprowadzenia ulg dla osób posiadających 

Tarnowską Kartę Miejską lub seniorów 60+ korzystających z usług w Centrum Odnowy 

Biologicznej w Arenie „Jaskółka” Tarnów. Zaznaczył, że obecnie z biletów ulgowych może 

jedynie korzystać młodzież. Dyrektor Arkadiusz Marszałek udzielając odpowiedzi zapewnił, 

że przy najbliższych pracach nad nowym cennikiem zwróci uwagę na tą kwestię.   

Pan Jerzy Wróbel z Polskiego Towarzystwa Gimnastycznego Sokół-Świat Pracy poprosił  

o informacje, czy w planach budowy ścieżek pieszo-rowerowych jest uwzględniona ulica 

Narutowicza - Konarskiego. Dodał, że jest to miejsce bardzo niebezpieczne dla rowerzystów.  

Dyrektor Adam Gurgul przekazał, że w ramach inwestycji drogowych aktualnie trwają prace 

nad przygotowaniem rozwiązań związanych z inwestycją Owintar I i Owintar II (czyli od 

ronda Krakowska - Sikorskiego - Narutowicza) w kierunku ulicy Bandrowskiego i na tym 
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odcinku jest przewidziana budowa ścieżki rowerowej. Jednak w dalszym odcinku ulicy 

Narutowicza, w kierunku Konarskiego na dzień dzisiejszy, ze względu na ograniczenia 

związane z występującą tam gęstą zabudową nie znaleziono rozwiązania pozwalającego 

wprowadzić to zadanie do koncepcji budowy dróg.  

Pan Jerzy Wróbel zapytał Dyrektora Adama Gurgula, czy jest możliwość wykonania nakładki 

asfaltowej wzdłuż rzeki Białej, na wale pomiędzy mostami za Grupą Azoty S.A.  

W odpowiedzi Pan Dyrektor poinformował, że na etapie przygotowywania inwestycji przez 

Wody Polskie inwestor w ramach ustaleń warunków technicznych wystąpił do ZDiK. Zarząd 

przedstawił oczekiwania przebudowy tych wałów w taki sposób, aby można było na nich 

poprowadzić ścieżki rowerowe. Na ten moment zadanie znajduje się w fazie koncepcyjnej. 

Pan Leszek Kokoszka ze Stowarzyszenia Sportowego Sokół Tarnów wspomniał o zawodach  

i biegach organizowanych głównie na Górze Św. Marcina. Ze względu na bardzo zły stan 

techniczny toru asfaltowego zgłosił potrzebę jego szybkiej naprawy.  

W dalszej części posiedzenia przedmiotem dyskusji Komisji było omówienie stanu 

technicznego ścieżek rowerowych i związane z tym bezpieczeństwo rowerzystów. Radny 

Krzysztof Janas apelował o zabezpieczenie środków finansowych na budowę parkingów dla 

rowerów. Natomiast radny Stanisław Klimek prosił o remont ścieżki rowerowej w części  

ul. Środkowej (do przejazdu kolejowego).  

Rozmawiano również o zastosowaniu w Tarnowie pasów rowerowych utworzonych 

w jezdniach jednokierunkowych umożliwiających ruch rowerów „pod prąd” – tzw. 

kontrapasów i kontraruchów. 

Komisja jednogłośnie skierowała do Pana Prezydenta wniosek o poprawę nawierzchni 

asfaltowej ścieżki rowerowej znajdującej się w ciągu pieszo - rowerowo - biegowym w Parku 

Biegowym Marcinka i rozważenie możliwości zainstalowania kamery w Parku Biegowym 

Marcinka.  

Więcej dyskusji nie było. Przewodniczący obiecał, że spotkania w tym temacie będą się 

odbywały cyklicznie. 

Ad. 3. Informacja w zakresie realizacji Uchwał Rady Miejskiej podjętych w 2021 r.  

w zakresie sportu i  kultury fizycznej. 

Dyrektor Wydziału Sportu Marek Baran przekazał informację, że w 2021 r. Rada Miejska  

w Tarnowie podjęła jedną uchwałę w zakresie sportu i turystyki. Była to uchwała  

Nr LIV/496/2021 Rady Miejskiej w Tarnowie z dnia 28 października 2021 r.  

w sprawie nadania Pani Barbarze Prymakowskiej tytułu Honorowej Obywatelki Miasta 

Tarnowa. 

Pan Dyrektor przypomniał, że uchwała była wspólną inicjatywą Prezydenta Miasta Tarnowa  

i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Tarnowie. Tytuł Honorowej Obywatelki Miasta 

Tarnowa Pani Barbarze Prymakowskiej został nadany podczas zwyczajnej sesji Rady 

Miejskiej w Tarnowie w dniu 28 października 2021 r., a odznaczenie zostało wręczone 

podczas wspólnej uroczystej sesji Rady Miejskiej i Rady Powiatu w dniu 30 listopada 2021 r. 
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Informacja została przyjęta. 

Zapytań nie zgłoszono.  

Ad. 4. Obiekty Sportowe - wpływy do budżetu z tytułu podatków, obowiązujące stawki  

i zwolnienia w roku 2021. 

Wszyscy członkowie Komisji otrzymali informację dotyczącą tematu opodatkowania 

podatkiem od nieruchomości obiektów sportowych w 2021 r. (zał.nr 3). Pani Elżbieta Starzyk 

Dyrektor Wydziału Podatków i Windykacji zwróciła uwagę, że w materiale zapisano stawki 

obowiązujące w 2021 r. i 2022 r. Są to stawki dla nieruchomości związanych z prowadzeniem 

działalności gospodarczej i pozostałych gruntów i budynków nie związanych z tą 

działalnością. Zwróciła uwagę, że w uchwałach określających wysokość stawek nie ma 

odrębnych stawek dla nieruchomości sportowych.   

Pani Dyrektor przekazała, że w 2021 r. właściciele obiektów sportowych mogli skorzystać ze 

zwolnienia od podatku od nieruchomości w oparciu o dwie uchwały tzw. „covidowe”: 

1. pierwsza – uchwała nr XLV/396/2021 Rady Miejskiej w Tarnowie z dnia 21 stycznia 

2021 r. w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości: gruntów, budynków  

i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, niektórych grup 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku  

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych i powodu covid-19.  

Z tego zwolnienia skorzystało pięciu podatników, zwolnienie dotyczyło miesiąca 

stycznia i lutego 2021 r. na łączną kwotę 240.453,00 zł. 

2. Druga – uchwała nr XLVII/427/2021 Rady Miejskiej w Tarnowie z dnia 25 marca 

2021 r. w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości: gruntów, budynków  

i budowli związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej, niektórych grup 

przedsiębiorców, których płynność finansowa uległa pogorszeniu w związku  

z ponoszeniem negatywnych konsekwencji ekonomicznych i powodu covid-19. 

Z tego zwolnienia również skorzystało pięciu podatników, zwolnienie dotyczyło 

miesiąca marca i kwietnia 2021 r. na łączną kwotę 240.453,00 zł. 

Ponadto przekazała, że w 2021 r. dla tych podatników wydano decyzje (zgodne z ordynacją 

podatkową) o umorzeniu wymiaru podatku od nieruchomości na kwotę 63.958,00 zł. Wymiar 

podatku od nieruchomości w 2021 r. wyniósł 962.058,00 zł, a wpłaty wyniosły 875.156,40 zł. 

Zaległości podatkowe od obiektów sportowych wynoszą na koniec 2021 r. 22.943,60 zł. 

Wymiar podatku na rok bieżący wynosi około 1.600.000,00 zł. 

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz krótko uzasadnił wprowadzenie tego punktu do porządku 

obrad Komisji. Wspólnie z radnym Stanisławem Klimkiem zastanawiał się, czy Rada Miejska 

w Tarnowie nie powinna podjąć uchwały dot. zwolnień klubów piłkarskich posiadających 

duże boiska sportowe z płacenia podatku od gruntów i nieruchomości. Do dyskusji odniosła 

się Dyrektor Elżbieta Starzyk. Poinformowała, że Rada Miejska nie może podjąć uchwały 

 

3 Materiał dotyczący tematu opodatkowania podatkiem od nieruchomości obiektów sportowych w 2021 r.  

(Znak: WPW.0643.2.2022 z dnia 8 lutego 2022 r.) 
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zwalniającej tylko kluby sportowe z płacenia podatku od nieruchomości. Taka uchwała 

byłaby niezgodna z prawem. Rada może jedynie podjąć uchwałę zwalniającą z płacenia 

podatku wskazane obiekty i nieruchomości (zwolnienie przedmiotowe) czyli grunty, budynki 

i budowle zajęte na cele boisk sportowych (zgodnie z katalogiem obiektów sportowych).  

W tym przypadku zwolnieniu będą podlegały obiekty bez względu na to, kto jest ich 

właścicielem (czy kluby sportowe, czy przedsiębiorcy prowadzący działalność sportową).  

Radny Krzysztof Janas uznał, że należy rozpocząć dyskusję w szerszym gronie i zastanowić 

się w jaki sposób zwolnić kluby sportowe, stowarzyszenia i podmioty działające na terenie 

Tarnowa z płacenia podatku od nieruchomości.  

Komisja zgodziła się z opinią radnego. 

Przewodniczący podziękował za przekazane informacje i zamknął ten punkt posiedzenia.  

Ad. 5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

 

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz przedstawił pisma, które wpłynęły do Komisji:  

1) odpowiedź Prezydenta Miasta Tarnowa na wniosek Komisji (KRM.0014.8.71.2022) 

dotyczący przywrócenia kart abonamentowych dla instruktorów nauki pływania  

(zał. nr4).  Komisja odpowiedź przyjęła do wiadomości; 

2) mail mieszkańca, w którym zwraca się z prośbą o powiększenie północnej  

i zachodniej części rzutni w Parku Piaskówka w drugim etapie waloryzacji tej 

przestrzeni (zał. nr5). Komisja uznała jednogłośnie, że treść maila przekaże radnemu  

i Zastępcy Przewodniczącego Rady Osiedla „Piaskówka” Panu Mirosławowi 

Biedroniowi z prośbą o wsparcie tego projektu.  

Komisja skierowała wnioski do Pana Prezydenta: 

1) Wniosek o dodatkowe środki finansowe w wysokości 100.000,00 zł dla 

młodzieżowych drużyn tarnowskich klubów sportowych biorących udział w zawodach 

na szczeblu centralnym. Środki mają być przeznaczone na bieżące wydatki związane 

w kosztami wyjazdów na zawody.  

Wniosek został zgłoszony przez radnego Krzysztofa Janasa. Komisja wniosek przyjęła 

jednogłośnie (6 – za). 

 

2) Wniosek o zwiększenie środków finansowych w kwocie co najmniej 400.000,00 zł  

z przeznaczeniem dla tarnowskiego sportu. Zwiększenie budżetu będzie dodatkowym 

wsparciem finansowym na potrzeby związane ze sportem kwalifikowanym oraz 

sportem dzieci i młodzieży. 

 

4 Odpowiedź Prezydenta Miasta Tarnowa na wniosek Komisji (KRM.0014.8.71.2022) dotyczący przywrócenia kart 

abonamentowych dla instruktorów nauki pływania. 
5 Mail od mieszkańca z prośbą o powiększenie północnej i zachodniej części rzutni w Parku Piaskówka w drugim etapie 

waloryzacji tej przestrzeni. 
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Radny Stanisław Klimek prosił Dyrektora Arkadiusza Marszałka z TOSiR o rozważenie 

możliwości zwiększenia zatrudnienia w Parku Wodnym przy ul. Piłsudskiego o 2 etaty na 

stanowisku sprzątającej. Radny poprosił o podwyżkę wynagrodzenia dla tych osób i zakup 

dodatkowego wózka do mycia podłóg.   

 

Na tym punkt zakończono. Ponieważ porządek obrad został zrealizowany Przewodniczący 

Piotr Górnikiewicz zamknął posiedzenie. 

 

 

 

            

                Przewodniczący  

      Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki 

 

          Piotr Górnikiewicz          

 
 

Protokół sporządziła: 

M. Rybarczyk 


